



ArenaGold[®]

COSMETIC PRODUCTS CATALOG

Beauty Cream & Serum



Arena Gold Beauty Cream is highly effective to remove dark circles without any special effort. Arena Gold Beauty Cream has enriched fruit extracts in shape of Vitamin beads. These vitamins beads make your skin fair day by day fresh, clean and smooth.

كريم أرينا جولد للتجميل فعال للغاية في إزالة الهالات السوداء دون أي مجهود خاص. يحتوي كريم أرينا جولد للتجميل على مستخلصات الفاكهة الغنية على شكل حبيبات فيتامين- حبات الفيتامينات هذه تجعل بشرتك نقية يوماً بعد يوم منعشة ونظيفة وناعمة.



X-Mark Cream



Skin Brightening Daily Moisturizer & UV
Protection as Foundation Apply Day &
Night Everyday.
Keep your face more white & brighter.
For Men & Woman.

مرطب يومي لتفتيح البشرة وحماية من الأشعة فوق
البنفسجية حيث يوضع كريم الأساس ليلاً ونهاراً. اجعل وجهك
أكثر بياضاً وأكثر إشراقاً. للرجال والنساء.



Herbal Beauty Cream



A unique formula with Neem and many other natural products. Especially the Tulsi and Aloe Vera Gel combination coupled with wheat germ oil which provides ultimate skin protection along with other benefits like anti-aging and skin lightening. This anti-marks cream help diminishing sports and removing dark circles.

تركيبة فريدة من نوعها مع النيم والعديد من المنتجات الطبيعية الأخرى. خاصة تركيبة جل التولسي والصبار إلى جانب زيت جنين القمح الذي يوفر حماية قصوى للبشرة إلى جانب فوائد أخرى مثل مكافحة الشيخوخة وفتيح البشرة. يساعد هذا الكريم المضاد للعلامات على تقليل البقع وإزالة الهالات السوداء.



Hand & Foot Cream



A nourishing cream formula for hands & feet. Replenishing dry, rough, dead skin with hydration & nutrients of active botanicals.

تركيبة كريم مغذية لليدين والقدمين. تجديد البشرة الجافة والخشنة والميئة بالتطيب والعناصر المغذية للنباتات النشطة.



Men's Fairness



MEN fairness is a brightening solution that provides UV protection as well as whitening, ingredients that will make you look fairer and brighter. With hyaluronic acid and added vitamins, it is safe to apply day & night. It's non-greasy, non-sticky formula blends into the skin to give you a long-lasting fresh look.

جمال الرجل هو حل مشرق يوفر حماية من الأشعة فوق البنفسجية بالإضافة إلى مكونات تبييض تجعلك تبدو أكثر إنصافاً وإشراقاً. مع حمض الهيالورونيك والفيتامينات المضافة، من الآمن استخدامه ليلاً ونهاراً. إنها تركيبة غير لزجة تمتزج في البشرة لتمنحك مظهرًا منعشًا يدوم طويلاً.



Glowing Soaps



Arena Gold Glowing Soap is one-of-its-kind translucent soap that revitalizes & renews tired skin. Infused with the goodness of Almond Milk, this freshly-scented soap will leave your skin ultra-soft, fresh and beautiful.

صابون أرنا جولد المتوهج هو صابون نصف شفاف فريد من نوعه ينشط البشرة المتعبة ويجدد لها غني بخيرات حليب اللوز ، سيتك هذا الصابون المعطر بشرتك فائقة النعومة و الانتعاش والجمال.



Sun Block Creams



Sun Block + Lightening Cream with Vitamin Sunscreen Cream gives protection from UVA and UVB rays which may cause blemishes, freckles and dryness. The light cream develops skin type balancing as natural. Skin is then left clear and sheer.

واقى من الشمس + كريم تفتيح مع فيتامين صن سكرين كريم يمنحك الحماية من الأشعة فوق البنفسجية التي قد تسبب البثور والنمش والجفاف. يطور الكريم الخفيف توازن نوع البشرة بشكل طبيعي. وبالتالي يترك الجلد نقي وشفاف.





Beauty Balm Cream

Leave the oil and heavy ingredients at the door. We've got the best BB Cream for oily or dry skin. Whether you're going for a fresh and dewy look, or a smooth matte finish, we have the BB for you. 8-in-1 benefits ensure you're going to have a good skin day, every day.

اترك الزيت والمكونات الثقيلة عند الباب- لدينا أفضل كريم بي بي للبشرة الدهنية أو الجافة- سواء كنت تبحث عن مظهر ندي منعش ، أو لمسة نهائية ناعمة غير لامعة ، لدينا بي بي من أجلك- تضمن فوائد 8 في 1 أنك ستتمتع ببشرة جيدة كل يوم-

AVAILABLE IN :

01 LIGHT (SHADE)

02 MEDIUM (SHADE)

03 DARK MEDIUM (SHADE)





UNDER EYE GEL

Arena Gold Eye Cream eliminates wrinkles, sagging puffiness and dark circles around the eyes. It moisturizes the delicate eye area increasing the elasticity and plumps the skin around the eyes.

كريم العين جولد ارينا يزيل التجاعيد والانتفاخات المترهلة والهالات السوداء حول العينين. يعمل على ترطيب منطقة العين الرقيقة مما يزيد من مرونتها ويملا الجلد حول العينين.



ArenaGold®



Body Lightening Cream

Arena Gold Body Lightening Cream helps brightening of underarm, groin area. Lightens dark spot white removing dead skin cell gradually within 4 weeks. High quality natural and botanical ingredients have been carefully blended and specially formulated with skin lightening agent and multivitamin.

كريم تفتيح الجسم من ارينا جولد يساعد على تفتيح منطقة تحت الابط والفخذ. يعمل على تفتيح البقع الداكنة وإزالة خلايا الجلد الميتة تدريجياً في غضون 4 أسابيع تم مزج المكونات الطبيعية والنباتية عالية الجودة بعناية وصُنعت خصيصاً مع عامل تفتيح البشرة والفيتامينات المتعددة.

ArenaGold®



FACE
LIFTING
CREAM

ANTI WRINKLE
ANTI AGING

ArenaGold®
FACE
LIFTING
CREAM

ANTI WRINKLE
ANTI AGING

FOR ALL SKIN TYPES

FOR ALL SKIN TYPES

Multi-vitamins, Collagen & Berries

Face Lifting Cream

Arena Gold Face Lifting Cream improves skin elasticity and lifts up aging skin instantly. It reduces the appearance of wrinkles while repairing and stimulating skin cells regeneration.

كريم ارينا جولد لشد الوجه يحسن مرونة البشرة ويزيد من شيخوخة الجلد على الفور. يقلل من ظهور التجاعيد مع إصلاح وتحفيز تجديد خلايا الجلد.





Skin Lightening Cream

Arena Gold Skin Lightening Cream is enriched with skin whitening agents and lightening ingredients that penetrates deeply in your skin, improves dull skin, moisturizes it and rapidly removes melanin.

كريم أرينا جولد لتفتيح البشرة غني بعوامل تبييض البشرة ومكونات التفتيح التي تتغلغل بعمق في بشرتك وتحسن البشرة الباهتة وترطيبها وتزيل الميلانين بسرعة.



Shampoos



Want to make your hair shiny and silky? Arena Gold Shampoo is the ultimate solution with Vitamin B5 based formula designed to sustain and manage hair so that they remain silky. Keratin (vitamin B5) based formula nourish and condition hair to fight frizz and protect against heat damage.

هل تريد أن تجعل شعرك لامعًا وحريريًا؟ شامبو أرينا الذهبي هو الحل النهائي بتركيبه أساسها فيتامين ب 5 مصممة للحفاظ على الشعر وإدارته حتى يظل حريريًا. تركيبة تعتمد على الكيراتين (فيتامين ب 5) تغذي وترطب الشعر لمحاربة التجعد والحماية من أضرار الحرارة.



Body Lotions



Your skin is in constant need of moisture. Dry, oily or normal - all skin types need to be moisturized to remain healthy. This is the reason there is such a big market for moisturizers and hydrating lotions. The only downside to this is that with so many options, picking the right products can be hard. That's where Arena Gold Face & Body Lotions come in.

بشرك في حاجة دائمة للرطوبة - جافة أو دهنية أو عادية - يجب ترطيب جميع أنواع البشرة لتظل صحية. هذا هو السبب في وجود مثل هذا السوق الكبير للمرطبات والمستحضرات المرطبة - الجاذب السلبى الوحيد لذلك هو أنه مع وجود العديد من الخيارات ، قد يكون اختيار المنتجات المناسبة أمرًا صعبًا - وهنا يأتي دور لوشن الذهبى للوجه والجسم من أرينا -



Premium HD+Pro Beauty



Arena Gold HD+Pro 24k Beauty has a special formula that not only cleanses and moisturizes the skin, but also boosts the power of antioxidants. The result is youthful, glowing skin that looks more radiant than ever.

ارينا فولد اتس دي برو بيوتي لها تركيبة خاصة لا تنظف البشرة وترطبها فحسب ، بل تعزز أيضاً قوة مضادات الاكسدة- والنتيجة هي بشرة شابة ومتوهجة تبدو أكثر إشراقاً من أي وقت مضى-



Acne Clearing Gel



It works on acna targeted areas.
Eliminates, cleans up & prevents the
development of white heads, black
heads and acne blemishes. Nourishes
the skin and protects it against pollution
& infections.

يعمل على المناطق المستهدفة لحب الشباب- يزيل وينظف
ويمنع تكون الرؤوس البيضاء والرؤوس السوداء وحبوب
الشباب- يغذي البشرة ويقيها من التلوث والالتهابات-



Face Washes



A mild formula deep cleansing has extra moisturizing & PH-Balance. An extra nourishing face wash, specially formulated to eliminate dirt and residue. It helps with excess oil, while restoring natural moisture balance to your skin. The skin appears clean, young looking and moisturized.

تركيبة لطيفة للتنظيف العميق تحتوي على ترطيب إضافي وتوازن بي اتس. غسول للوجه مغذي للغاية، مصمم خصيصاً لإزالة الأوساخ والبقايا. يساعد في التخلص من الزيوت الزائدة، مع استعادة توازن الرطوبة الطبيعية لبشرتك. يبدو الجلد نظيفاً وشاباً ومرطباً



Stretch Marks Cream



Arena Gold Stretch Marks Cream is a luxurious and rich cream that helps to minimise stretch marks all over the body. Stretch marks can occur at any time but often get worse in pregnancy, or before and after diets, and this hard-working treatment uses a variety of natural oils to help skin look smoother and more uniform.

كريم أرينا جولد علامات التمدد هو كريم فاخر وغني يساعد على تقليل علامات التمدد في جميع أنحاء الجسم. يمكن أن تظهر علامات التمدد في أي وقت ولكنها غالبًا ما تزداد سوءًا أثناء الحمل أو قبل الوجبات الغذائية وبعدها ، ويستخدم هذا العلاج المضمّن مجموعة متنوعة من الزيوت الطبيعية لمساعدة البشرة على الظهور بمظهر أكثر نعومة وأكثر تناسقًا.





3 in 1 Mask, Scrub Wash

Arena Gold 3 in 1 Wash, Scrub, Mask gives you three products in one to help battle blemishes and excess oil. When used as a wash foaming product removes impurities and excess oil; as a scrub, the exfoliate unlocks pores to leave skin feeling smoother. When applied as a mask, the drying clay deeply cleanses and modifies and helps maintain clearer looking skin.

غسول أرينا جولد 3 في 1 - يمنحك القناع ثلاثة منتجات في واحد للمساعدة في مكافحة الشوائب والزيوت الزائدة. عند استخدامه كمنتج رغوي للتغسيل يزيل الشوائب والزيوت الزائدة، كمقشر، يفتح المقشر المسام ليجعل البشرة أكثر نعومة. عند وضعه كقناع، ينظف الطين المجفف بعمق ويعدل ويساعد في الحفاظ على بشرة أكثر صفاءً.





Beard & Face Wash

Arena Gold Beard & Face Deep Cleansing Wash is designed specifically for beards to cleanse & maintain, without drying out your beard. Made with no sulfates.

صُمم غسول أرينا جولد للتنظيف العميق للحيمة والوجه خصيصاً لتطهير اللحي والحفاظ عليها دون تجفيف لحياتك. مصنوع خالي من الكبريتات.



Neem Soap



This unique Premium Neem Soap is prepared with actual pure Neem Leaves. This formulation gently yet effectively detoxifies even the deeper layers of the skin. It's anti-bacterial nature kills all the germs and bacteria, making the skin healthy and infection free.

صابون النيم الفريد من نوعه مصنوع من أوراق النيم النقية. تزيل هذه التركيبة بلطف وفعالية حتى الطبقات العميقة من الجلد. إنها طبيعة مضادة للبكتيريا تقتل جميع الجراثيم والبكتيريا، مما يجعل البشرة صحية وخالية من العدوى.



BEAUTY Soaps



Arena Gold's Beauty soaps gives you a flawlessly radiant complexion by effectively correcting discoloration such as dark spots, age spots & uneven skin tone.

يمنحك صابون التبييض من أرينا جولد بشرة مشرقة خالية من العيوب عن طريق تصحيح تغير اللون بشكل فعال مثل البقع الداكنة والبقع العمرية وتفاوت لون البشرة.



HIP UP

FIRMING CREAM



Arena Gold Hip-Up firming cream is formulated to target and reduce cellulite from your hips and thighs while tightening the skin to make it look smoother and firmer. It moisturizes and nourishes your skin, improves blood circulation and enhances collagen production to give you plumper and tighter buttocks and thighs. Arena Gold Hip-Up firming cream caters to the essential detailing of the butts and helps improve the contours and curves that add to the feminine charm of the woman's sensuality in a magnificent way.

استعدي ثققتك وامتلكي منحنياتك الطبيعية مع كريم "رفع الأرداف" - حقيقي مناطق الوركين أكثر امتلاء وإثبات وشكلاً الذي طالما رغبت فيه وادخلي عالماً من الجمال المحسّن والثقة بالنفس - تم تصميم تركيبنا الفريدة ببراعة لمساعدتك في تحقيق مناطق الوركين أكثر امتلاء وإثبات وأكثر امتلاء بشكل طبيعي، مما يمنحك الثقة في إبراز منحنياتك بفخر -



HIP UP

Enlargement Cream



Arena Gold Hip-Up Enlargement cream is clinically proven for bigger and fuller buttocks, hips and thighs. This magical cream firms, plumps and lifts your buttocks area to give you that sexy looking butt that you've always wanted. Proven results, up to 50% increase in size by accelerating the creation of new cells that are able to store lipids while increasing the capacity existing cells to store higher volumes of lipids. Arena Gold Hip-Up Enlargement cream forms cells with more capacity to store lipids which results in an enlarged butt size.

تم إثبات فعالية كريم اتساع الورك من أرينا جولد إكلينيكيًا في زيادة حجم الأرداف والوركين والفخذين - يعمل هذا الكريم السحري على شد ورفع ورفع منطقة الأرداف ليمتلك المظهر المثير الذي طلبنا أردته. نتائج مثبته، زيادة في الحجم تصل إلى 50% من خلال تسريع إنشاء خلايا جديدة قادرة على تخزين الدهون مع زيادة قدرة الخلايا الموجودة على تخزين كميات أكبر من الدهون - يعمل كريم تكبير الورك من أرينا جولد على تكوين خلايا ذات قدرة أكبر على تخزين الدهون مما يؤدي إلى تكبير حجم المؤخرة.



bfirm

BREAST ENLARGEMENT CREAM



Arena Gold Breast Enlargement Cream is clinically proven for making Bigger and Fuller Breasts. This magical formula Firms, Plumps & Lifts your chest area by 50%. Arena Gold Breast Enlargement Cream will provide you with the silhouette that you've always wanted by accelerating the creation of new cells to store lipids. This is all-natural, safe and effective product with no side effects.

كريم أرينا جولد لتكبير الثدي مثبت سريريا الصنع فدي أكبر وأكمل. تعمل هذه التركيبة السحرية على شد منطقة صدرك وامتلاكها ورفعها بنسبة 50%. أرينا الذهب تكبير الثدي كريم سوف توفر لك مع صورة ظليلة التي كنت أريد دائما من خلال تسريع إنشاء خلايا جديدة لتخزين الدهون. هذا منتج طبيعي وآمن وفعال بدون أي آثار جانبية.

bfirm

BREAST TIGHTENING & LIFTING CREAM



Arena gold B-firm cream is made precisely to firm, tighten and lift loose or flabby breast skin. It reduces wrinkles, and loose breast skin and soothes, moisturizes, and replenishes natural nutrients. It infiltrates deep into the skin layers to make it look natural and healthy again. It also helps with the generation of new skin cells. It prevents women from getting stretch marks due to weight loss or pregnancy.

كريم أرينا جولد بي-فيرم مصنوع بدقة لشد وشد ورفع جلد الثدي المترهل أو المترهل. فهو يقلل من التجاعيد ، والجلد الثدي فضفاضة والبلسم ، يربط ، ويجدد المواد الغذائية الطبيعية. فإنه يتسلل عميقا في طبقات الجلد لجعلها تبدو طبيعية وصحية مرة أخرى. كما أنه يساعد في توليد خلايا الجلد الجديدة. يمنع النساء من الحصول على علامات التمدد بسبب فقدان الوزن أو الحمل

GLYSOFIT

GLYCERIN MOISTURIZER

FAST RELIEF
FOR DRY SKIN



Glysofit Glycerin Moisturizer is made with an advanced formula to provide fast relief from dry skin. Glysofit combines high glycerin content to visibly improve the smoothness of the skin. This cream is free harmful chemicals and parabens which makes it safe for all skin types.

مرطب جليسوفيت بالجلسرين مصنوع من تركيبة متقدمة لتوفير راحة سريعة للجلد الجاف. يجمع جليسوفيت بين المحتوى العالي من الجلسرين لتحسين نعومة البشرة بشكل واضح، هذا الكريم خالي من المواد الكيميائية الضارة والبارابين مما يجعله آمناً لجميع أنواع البشرة.



BEAUTY Lotions



The pure & high-quality ingredients help remove dead skin cells, brighten skin, & promote rejuvenation by reducing the look of dark, blotchy spots & discoloration. For best results use twice a day

يساعد المكونات النقية وعالية الجودة على إزالة خلايا الجلد الميتة، وتفتيح البشرة، وتعزيز التجديد عن طريق تقليل مظهر البقع الداكنة والمنتشقة والتلون غير المتساوي. للحصول على أفضل النتائج، استخدميه مرتين في اليوم.



ArenaGold[®]

Arena Gold is dedicated to enhance your personal beauty with years of research, development and hands on experience on beauty science. We work alongside you to reignite that spark of confidence and self-love.

Our Skincare and beauty brand promises to be true and ethical. We are proud to utilize the highest quality of ingredients by thriving to create the most enhancing self-care premium products. Feel confident towards the purchase along with your skin, and we stand by our customers and product alike.



Manufactured by:



email: info@arenagold.com.pk
website: www.arenagold.com.pk